
 

 

 

 

Kadrina keskkooli hoolekogu protokoll 

 

 

 

Koosoleku toimumisaeg: 18.oktoobril kell 18.00-20.00 Kadrina KK direktori kabinetis 

 

Osalesid: Margit Murumägi, Madis Viise, Ain Suurkaev, Jane Palu, Laura Anton 

Puudusid: Merike Sikk, Karl Meos, Eiko Onga, Jaanika Heidmets 

Kutsutud: direktor Krõõt Nõmmela-Mehide, vallavanem Kairit Pihlak 

 

Päevakord: 

      1.   Kadrina KK täna ja tulevikuprognoosid. 

2. Eelarve (õppematerjalide ja õppekäikude rahastamine). 

3. Õpetajate järelkasv, tugiteenuste hoidmine. 

4. Arengukava ja õppekava koostamisest. 

5. Tulevikukooli programmiga liitumine. 

6. Hoolekogu koosseisu muutmine 

 

1. Vallavanem andis ülevaate kooli projekteerimise hetkeseisust. Projekteerimine saab valmis 

kevadeks. Hetkel uue kooli ehitamiseks rahalisi vahendeid ei ole aga tulevikku vaadatakse 

optimistlikult. Praegune koolihoone on väga energiakulukas. 

2. Käsil  on kooli eelarve koostamine. Õpetajad on teada andnud õppeaasta jooksul 

vajaminevatest õppematerjalidest (kunst, tööõpetus, kehaline kasvatus jm). Materjalideks ja 

õppekäikude korraldamiseks praegu eelarves olevast summast ei piisa. Vaja on mõelda 

alternatiivide peale. 

3. Õpetajate järelkasvuga on vaja järjepidevalt tegeleda. Praegu on koolis 82 töötajat, neist 58 

on õpetajad. 1. klassi astus 2023/2024 õppeaastal 44 õpilast, 10. klassi 55 õpilast. 

4. Tegeletakse kooli arengukava ja õppekava koostamisega. Vaadatakse üle õpetajate 

palgasüsteem. Plaan on võtta kasutusele Microsoft 365 suhtluskeskkond. 

5. Kadrina KK liitub tulevikukooli programmiga. Selle eesmärk on rakendada nüüdisaegset 

õpikäsitlust kooli õppekavas (märksõnad: lõiming ja koostöö, õpetaja ja koostöö, õpetaja ja 

õpilane ennastjuhtivate õppijatena).   

6. Hoolekogu koosseis muutus, vahetusid põhikooli astme lapsevanemate esindajad. Uus 

lapsevanemate esindaja on Ave Palu. 



OTSUSTATI: 

1. Hoolekogu võttis saadud informatsiooni teadmiseks. 

2. Kooliaasta jooksul vajaminevad lisaõppematerjali tuleb kriitilise pilguga üle vaadata ja 

leida nende soetamiseks odavam ja mõistlikum moodus. 

3. Järjepidevalt on vaja tegeleda õpetajate järelkasvu leidmisega, oluline on tugiteenuste 

kättesaadavus. 

4. Hoolekogu on nõus arengukava ja õppekava koostamisel oma vaadet pakkuma. 

5. Tulevikukooli programmis on oluline kooli juhtkonna osalemine, et tagada muutuste 

õnnestumine ja levik koolis. 

6. Muuta KK põhimäärust hoolekogu koosseisu osas. Kaasata hoolekogu koosseisu kooli 

kõikide astmete lapsevanemate esindajad ja vallavalitsuse esindaja.   

        

 

Koosoleku juhataja:                                                           Koosoleku protokollija:                                                                                                                                                     

Kadrina Keskkooli hoolekogu esimees                             Kadrina Keskkooli hoolekogu esimees 

Margit Murumägi                                                               Margit Murumägi 

 

Protokoll on allkirjastatud digitaalselt 

 


